
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 527 

 

На 21 май 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно определяне на изпълнител  по 

обществена поръчка за сключване на рамкови споразумения при 

състезателна процедура с договаряне със следния предмет: 

„Дейности по осигуряване на машинното гласуване в страната в 

нови и частични избори за кметове и при евентуален втори тур за 

кметове, и в новите избори за общински съветници“. 

Докладва: Емил Войнов 

2. Проект на решение относно реда за образуване на секции 

за гласуване на избиратели с трайни увреждания с подвижна 

избирателна кутия в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Елка Стоянова  

3. Проект на решение относно промяна в състава на РИК. 

Докладва: Цветанка Георгиева 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

  Севинч Солакова, Йорданка Ганчева, Елка 

  Стоянова, Цветанка Георгиева, Силвия  

  Стойчева, Красимир Ципов, Росица Матева, 

  Камелия Нейкова. 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева 

6. Медийни пакети. 
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  Докладва: Димитър Димитров 

7. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

  Докладва: Димитър Димитров 

8. Проект на решение относно определяне на Изпълнител по 

обществена поръчка в процедура на договаряне без предварително 

обявление за изработка и доставка на хартиени бюлетини за 

гласуване и ролки със специализирана хартия за бюлетини от 

машинно гласуване при произвеждане на изборите за членове на ЕП 

от Р. България и за народни представители на 9 юни 2024 г. по 

обособени позиции. 

  Докладва: Севинч Солакова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

Отсъства: Гергана Стоянова. 

 

Заседанието бе открито в 12.00 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и от Цветозар Томов и Росица Матева – зам.-

председатели на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Дванадесет членове сме в залата, имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Гергана 

Стоянова. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно определяне на изпълнител по 

обществена поръчка за сключване на рамкови споразумения при 



3 

състезателна процедура с договаряне със следния предмет: 

„Дейности по осигуряване на машинното гласуване в страната в 

нови и частични избори за кметове и при евентуален втори тур за 

кметове, и в новите избори за общински съветници“. Докладчик – 

господин Войнов. 

2. Проект на решение относно реда за образуване на секции 

за гласуване на избиратели с трайни увреждания с подвижна 

избирателна кутия в изборите на 9 юни 2024 г. Докладчик – госпожа 

Елка Стоянова. 

3. Проект на решение относно промяна в състава на РИК. 

Докладчик – госпожа Георгиева. 

4. Доклади по административни преписки. Докладчици 

колегите: Войнов, Димитров, Солакова, Ганчева, Стоянова, 

Георгиева, Стойчева, Ципов и аз. 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали. Докладчик – госпожа 

Матева. 

6. Медийни пакети. Докладчик – господин Димитров. 

Моля, за вашите предложения по дневния ред? 

Господин Димитров предлага нова точка 7: Искания за 

изплащане възнаграждения на ОИК. 

Други предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма.  

Колеги, преди да започнем по дневния ред, в днешно 

заседание извън всички папки ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-15-239/5 от 15 май 2024 г.  

Предлагам ви отговор на това писмо на Комисията за 

разкриване на документите за обявяване на принадлежност на 
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български граждани към „Държавна сигурност“ и разузнавателните 

служби на Българска народна армия.  

Проектът на отговор е в папка с моите инициали в днешно 

заседание. 

Моля, да се запознаете с проекта. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – 1 (Росица Матева).  

 

Господин Войнов, заповядайте в точка едно. 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

ИЗПЪЛНИТЕЛ ПО ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА ЗА СКЛЮЧВАНЕ 

НА РАМКОВИ СПОРАЗУМЕНИЯ ПРИ СЪСТЕЗАТЕЛНА 

ПРОЦЕДУРА С ДОГОВАРЯНЕ С ПРЕДМЕТ: „ДЕЙНОСТИ ПО 

ОСИГУРЯВАНЕ НА МАШИННОТО ГЛАСУВАНЕ В СТРАНАТА 

В НОВИ И ЧАСТИЧНИ ИЗБОРИ ЗА КМЕТОВЕ И ПРИ 

ЕВЕНТУАЛЕН ВТОРИ ТУР ЗА КМЕТОВЕ, И В НОВИТЕ ИЗБОРИ 

ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ“. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, представям ви доклад за 

резултатите от работата на комисията, определена със Заповед № 25-

АД/10.05.2024 г. за извършване на подбор на участниците, 

разглеждане, оценка и класиране на офертите и провеждане на 

преговори в обществена поръчка за сключване на рамкови 

споразумения при състезателна процедура с договаряне с предмет: 

„Дейности по осигуряване на машинното гласуване в нови и 

частични избори до 30 юни 2025 г. с две обособени позиции“. 

Комисията констатира, че определеният краен срок за 

подаване на заявления са постъпили и по двете обособени позиции 

по едно заявление от „Сиела Норма“ АД. Комисията разгледа 

документите по чл. 39, ал. 2 от ППЗОП и констатира, че и по двете 



5 

обособени позиции декларираните обстоятелства, както и 

представените документи, са в съответствие с изискванията към 

личното състояние и критерии за подбор, и отговарят на 

изискванията на възложителя и Закона за обществените поръчки. 

Предвид изложеното, комисията предложи на Централната 

избирателна комисия да покани кандидата да подаде първоначална 

оферта.  

В определения срок за подаване на оферти постъпиха оферти 

то „Сиела Норма“ АД и по двете обособени позиции. Комисията 

разгледа и оцени техническите предложения и констатира, че те са 

представени, съгласно изискванията на възложителя и Закона за 

обществените поръчки, поради което допусна „Сиела Норма“ АД до 

отваряне на ценовите им предложения. 

На следващия ден комисията прегледа и оцени ценовите 

предложения. Предложената цена и по двете позиции е по-ниска, 

макар и с много малко, от максималната прогнозна стойност, поради 

което комисията реши да допусне „Сиела Норма“ АД до следващия 

етап на процедурата, а именно – провеждане на преговори. 

Преговорите се проведоха на 16 май 2024 г. По техническите 

предложения не се проведе договаряне, тъй като същите 

съответстват изцяло на техническите спецификации на възложителя.  

По отношение на ценовите предложения по двете обособени 

позиции, комисията настоя за намаляване на цената, но 

изпълнителният директор на дружеството обясни, че цените са 

окончателни и няма възможност за тяхното намаляване.  

Преговорите продължиха с обсъждане проектите на 

рамковото споразумение и договорите по двете обособени позиции. 

След преговорите страните се съгласиха по текстовете, с 

изключение на две точки от рамковото споразумение. 

На следващото заседание преговорите продължиха. 

Комисията предложи на „Сиела Норма“ АД да се запазят текстовете 

на чл. 16, т. 4 и чл. 25, т. 3 от проекта за рамково споразумение, като 

се уточни, че всяка покана ще се отправя в разумно кратко време. 
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Може да се обобщи, че окончателните текстове на рамковото 

споразумение и договорите по двете обособени позиции напълно 

покриват изискванията на възложителя.  

Предвид изложеното и отчитайки, че „Сиела Норма“ АД е 

единствен участник, комисията по ЗОП класира на първо място 

дружеството. Въз основа на класирането възложителят може да 

приеме решение дружеството да бъде определено за изпълнител за 

сключване на рамково споразумение. 

Предвид горното, предлагам да бъде утвърден докладът на 

комисията и приета работата на комисията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

1 (Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам проект на решение 

относно определяне на Изпълнител по обществената поръчка за 

сключване на рамково споразумение при състезателна процедура с 

договаряне с предмет: „Дейности по осигуряване на машинното 

гласуване в страната в нови и частични избори до 30 юни 2025 г. с 

две обособени позиции“.  

Въз основа на правните основания, посочени в проекта на 

решение, предвид извършения подбор на участниците, разглеждане, 

оценка и класиране на офертите и провеждане на преговори, 

предлагам да вземем следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Обявява класирането на участниците в състезателна процедура 

за договаряне за възлагане на обществена поръчка за сключване на 

рамкови споразумения с предмет: „Дейности по осигуряване на 
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машинното гласуване в страната в нови и частични избори до 30 

юни 2025 г. с две обособени позиции“, както следва: 

Обособена позиция № 1: Профилактика, подготовка, 

инсталиране, параметризиране и окомплектоване на СУЕМГ, 

техническо обслужване на СУЕМГ и осигуряване на Център за 

поддръжка при възникнали проблеми със СУЕМГ.  

Обособена позиция № 2: Транспорт на СУЕМГ до 

избирателните секции и логистично осигуряване на СУЕМГ в 

предизборния и следизборния ден“, както следва: първо място по 

обособена позиция № 1 – „Сиела Норма“ АД. Първо място по 

обособена позиция № 2 – „Сиела Норма“ АД. 

Определя за Изпълнител на обществената поръчка класирания 

на първо място участник по двете обособени позиции, както следва:  

По обособена позиция № 1 – „Сиела Норма“ АД. 

По обособена позиция № 2 – „Сиела Норма“ АД. 

Упълномощава председателя на Централната избирателна 

комисия да подпише рамковите споразумения със „Сиела Норма“ 

АД за изпълнение на предмета на обществената поръчка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова)  

Решението е № 3340-МИ/21.05.2024 г. 

 

Колеги, продължаваме с точка трета от дневния ред. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА РИК. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило предложение с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-09-614 от 20.05.2024 г. от упълномощения представител на 

коалиция ГЕРБ-СДС Делян Добрев, за промяна в състава на РИК 29 

– Хасково. Предлага се на мястото на Гергана Руменова Бояджиева – 

член на РИК 29 – Хасково, да бъде назначена Цвета Стефанова 

Тодорова, от предложения резервен състав. 

Към предложението са приложени: заявление от Гергана 

Бояджиева за освобождаването й като член на РИК – Хасково, и 

пълномощно в полза на Делян Добрев. 

Декларация съгласно ИК и копие от диплома за завършено 

висше образование на Цвета Тодорова са налични в преписката по 

назначаване на РИК – Хасково. 

Предвид изложеното и на база правните основания, 

предлагам на Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Освобождава като член на Районна избирателна комисия в 

Дванадесет и девети изборен район – Хасково, Гергана Руменова 

Бояджиева и анулира издаденото й удостоверение. 

Назначава за член на Районна избирателна комисия в 

Дванадесет и девети изборен район – Хасково, Цвета Стефанова 

Тодорова.  

На назначения член на РИК да се издаде удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3341-ЕП/НС/21.05.2024 г. 

 



9 

Колеги, преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ.  

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЕП/НС-15-142-33. С него ни 

предоставят серийните номера на 199 машини, които са с 

инсталирана демо версия, както и местата, за които са 

предназначени. Докладвам го за сведение. 

В тази връзка, докладвам и приемо-предавателен протокол с 

вх. № ЕП/НС-15-607, с който Централната избирателна комисия е 

предала на „Сиела Норма“ АД 199 бр. СУЕМГ, които да бъдат 

транспортирани до Централната избирателна комисия и районните 

избирателни комисии, съгласно предоставен от ЦИК списък. 

Посочени са серийните номера на машините. Също за сведение. 

В тази връзка още един приемо-предавателен протокол с вх. 

№ ЕП/НС-15-608. С него сме получили от „Сиела Норма“ АД 

четирите машини с инсталирана демо версия, съгласно нашите 

указания – за сведение. 

Още едно писмо е постъпило от „Сиела Норма“ АД с вх. № 

ЕП/НС-15-142-35, то е в днешна моя папка, което е във връзка с 

наше писмо от 14 май 2024 г. и се отнася за гаранционно 

поддържане на СУЕМГ. Докладвам го за запознаване и за обсъждане 

в работна група. 

Постъпило е писмо от „Информационно обслужване“ АД с 

вх. № ЕП/НС-15-598-1 от 20 май 2024 г., във вчерашна моя папка. С 

него ни информират, че имат готовност да подготвят 

допълнителните четири комплекта смарткарти, които им поискахме 

вчера с писмо. Докладвам го за сведение. Все още не сме ги 

получили. 

Писмо от „ЕнЕрДжи Сорс“ ООД е постъпило, с вх. № 

ЕП/НС-15-602, то е във вчерашна моя папка. С него ни изпращат 

доклад за извършеното зареждане на акумулаторните батерии, както 

и протоколи от измервания, зареждане и тестове по изпълнение.  
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От доклада е видно, че всички налични акумулаторни 

батерии са заредени. Констатирано е, че 34 батерии са крайно 

негодни. Разполагаме в момента с 9 492 годни батерии, от които 

210 бр. вече са ни предадени.  

Докладвам го за сведение, като ще възложа протоколите от 

измерванията да се съхраняват към досието по договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте в тази точка. 

Определям господин Томов за малко да води заседанието. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във връзка със 

съгласувателна процедура между ЦИК и администрация на 

Министерския съвет, и писмо ЦИК-ЕП/НС-02-134/2 от 17 май 

2024 г. ви предлагам да изпратим писмо до Администрацията на 

Министерския съвет, с което да им предадем един брой технически 

носител флашпамет, съдържащ кандидатските листи за кандидатите 

за членове на Европейски парламент от Република България и за 

народни представители по изборни райони и по кандидати по партии 

и коалиции – така, както са регистрирани, включително с данните – 

там, където има заличени кандидати и трябва да бъде оставен празен 

номер, за да може да бъдат отпечатани и да бъдат предоставени от 

администрацията на Министерския съвет на областните управители 

за отпечатване и поставяне пред изборното помещение, като им 

уточним, че кандидатските листи за членове на Европейския 

парламент са еднакви за цялата страна и извън страната. А в 

отделния файл кандидатските листи за Народно събрание са по 

изборни райони. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 



11 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 1 

(Любомир Георгиев)  

Колега Димитров, заповядайте по точка четири. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви. Колеги, в моята 

папка има две писма, които ще докладвам. Едното е с проектен № 

10133 от Министерство на външните работи Работна група „Избори“ 

бяха изпратили писмо за среща с екип на ОССЕ/БДИПЧ и вчера се 

уточнихме, че можем да се срещнем с тях на 23 май 2024 г. в 15.00 ч. 

Отговорът е, че можем да ги посрещнем в Централната избирателна 

комисия. 

Моля, да одобрим този текст, за да го изпратим. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, 

предложения има ли?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Второто писмо, което докладвам, е 

с проектен номер 10134, то е до „Информационно обслужване“ АД. 

Молим ги да ни посочат лице, което ще е отговорно за 

киберсигурност в изборния процес и в изборния ден. 

От Европейската комисия са ни изпратили такова писмо, 

което е ЦИК-ЕП-16-24, нарича се „копие от контактите за 

европейските избори“. Това е третият файл, ако го отворите ще 

видите, че някои от отделните страни са посочили, други не са, 

имената на хората, които отговарят, както от организационна гледна 

точка, така и за киберсигурност. Вторият човек ни трябва и това е 

смисълът на това писмо.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Има ли 

изказвания? 

Режим на гласуване, моля. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова) 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Преминаваме 

към точка шест от дневния ред: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладът по точка шест – 

медийни пакети, е в папка „медийни пакети“, файл „договори 

21.05.2024 г.“ , в която ще намерите първите 23 договора, които 

предлагам да одобрим. От тук нататък ще бъдат докладвани дата по 

дата.  

За днес има 23 подготвени договора, което означава, че съм 

прегледал всеки един от кого е подписан, дали е подписан от 

упълномощено лице, както от заявителя, така и от медията, която ни 

е изпратила договор за одобрение. Имате и копие от всеки един от 

тези договори. Най-много на брой са договорите на БНТ. Има дата 

на постъпване, каква промяна е настъпила, какъв е размерът. Доста 

подробна е таблицата, ще я попълвам от тук нататък ден за ден и 

заседание по заседание. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Анблок ли 

предлагате да ги гласуваме? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Предлагам анблок да одобрим тези 

договори, които са качени в директорията „договори 21.05.2024 г.“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 

Има ли други предложения? Всички сме съгласни да се 

гласуват анблок, доколкото виждам.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

Заповядайте, колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Предлагам информацията за 

договорите, които са одобрени от ЦИК, да се публикува и на 

страницата на Централната избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, моля 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

Колега Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Може ли да направя предложение за 

нова точка в дневния ред?  

Предлагам да включим точка за определяне на Изпълнител по 

обществената поръчка в процедурата по договаряне без 

предварително обявление за изработка и доставка на хартиени 

бюлетини и за изработка и доставка на ролки за специализирана 

хартия за машинно гласуване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Това да бъде 

евентуално точка осем в дневния ред.  

Режим на гласуване за приемане на точка осем в дневния ред. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

 

Госпожо Солакова, заповядайте по точка осем от дневния 

ред: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

ИЗПЪЛНИТЕЛ ПО ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА В ПРОЦЕДУРА НА 

ДОГОВАРЯНЕ БЕЗ ПРЕДВАРИТЕЛНО ОБЯВЛЕНИЕ ЗА 

ИЗРАБОТКА И ДОСТАВКА НА ХАРТИЕНИ БЮЛЕТИНИ ЗА 

ГЛАСУВАНЕ, И РОЛКИ СЪС СПЕЦИАЛИЗИРАНА ХАРТИЯ ЗА 

БЮЛЕТИНИ ОТ МАШИННО ГЛАСУВАНЕ ПРИ ПРОВЕЖДАНЕ 

НА ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. БЪЛГАРИЯ И ЗА 

НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. ПО 

ОБОСОБЕНИ ПОЗИЦИИ. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Благодаря. Във връзка с тази точка, 

колеги, позволете ми да ви докладвам резултатите от работата на 

комисия, назначена със заповед на председателя на Централната 

избирателна комисия въз основа на решение на ЦИК в изпълнение 

на Решение № 3318-ЕП/НС от 17 май 2024 г. за откриване на 

процедура за възлагане на обществена поръчка за изработка и 

доставка на хартиени бюлетини, както и на ролки със 

специализирана хартия за машинно гласуване. 

Въз основа на изпратената покана, в Централната 

избирателна комисия, както вчера докладвах, постъпи оферта от 

Печатница на БНБ АД, определена за Изпълнител по двете поръчки, 

съгласно Изборния кодекс, чл. 209 и чл. 213в, ал. 2 от ИК.  

Комисията, в състав: аз, Емил Войнов – зам.-председател на 

ЦИК, Йорданка Ганчева и Елка Стоянова – членове на ЦИК,           Р.            

Ц. – ръководител на звено „Правна дейност“, проведохме преговори 

с „Печатница на Българска народна банка” АД, представлявана от 

изпълнителния й директор, за което има изготвен Протокол № 1, 

публикуван във вътрешната мрежа. Въз основа на проведените 

преговори, представям доклад за работата на комисията и за 

резултатите от проведените преговори. 

По отношение на позиция 1: Изработка и доставка на 

хартиени бюлетини, предложената цена отговаря на определения 

размер като максимална прогнозна стойност на една бюлетина в 

изборите за народни представители и за членове на Европейския 

https://www.bing.com/ck/a?!&&p=639e2feb1b85405bJmltdHM9MTcxNjI0OTYwMCZpZ3VpZD0wZDBmNTY2OS0zOGFlLTZmOGYtMGVjNy01OTVlMzk2YjZlMTgmaW5zaWQ9NTY5Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=0d0f5669-38ae-6f8f-0ec7-595e396b6e18&psq=%d0%bf%d0%b5%d1%87%d0%b0%d1%82%d0%bd%d0%b8%d1%86%d0%b0+%d0%bd%d0%b0+%d0%b1%d0%bd%d0%b1&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuYm5icHJpbnQuY29tL2lzdG9yaXlhLW1pc2l5YS8&ntb=1
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=639e2feb1b85405bJmltdHM9MTcxNjI0OTYwMCZpZ3VpZD0wZDBmNTY2OS0zOGFlLTZmOGYtMGVjNy01OTVlMzk2YjZlMTgmaW5zaWQ9NTY5Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=0d0f5669-38ae-6f8f-0ec7-595e396b6e18&psq=%d0%bf%d0%b5%d1%87%d0%b0%d1%82%d0%bd%d0%b8%d1%86%d0%b0+%d0%bd%d0%b0+%d0%b1%d0%bd%d0%b1&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuYm5icHJpbnQuY29tL2lzdG9yaXlhLW1pc2l5YS8&ntb=1
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парламент от Република България – така, както са одобрени 

техническите спецификации и изисквания за изработка и доставка на 

хартиени бюлетини. Ще отбележа, че цената на хартиената 

бюлетина е равна на цената на хартиената бюлетина от изборите за 

народни представители на 2 април 2023 г. и е по-ниска от цената на 

хартиената бюлетина за местните избори. 

По отношение на позиция 2: цената на хартиената ролка 

отговаря на посочената прогнозна стойност в решението на 

Централната избирателна комисия. Заедно с това, в съответствие с 

предложението на Централната избирателна комисия, е предвидено 

за ролките да се осигури, съгласно изискванията на Централната 

избирателна комисия, опаковането на тези ролки, за което е 

представена цена в ценовото предложение за ролките със 

специализирана хартия, видно от Протокол № 1, както и от доклада 

на комисията. 

Предвид това, че поканеният за изпълнител на обществената 

поръчка е представил ценови предложения и технически 

предложения за изпълнения, отговарящи на изискванията на 

Централната избирателна комисия, съгласно решението за откриване 

на процедурата, предлагам да приемем решение за приемане на 

работата на комисията и за одобряване на доклада на комисията. Да 

упълномощим председател на ЦИК на утвърди този доклад. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, режим 

на гласуване за приемане на работата на комисията и 

упълномощаване на председателя на Централната избирателна 

комисия. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в тази връзка ви представям 

проект на решение за определяне на Изпълнител по обществената 
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поръчка в процедурата по договаряне. Проектът на решение е във 

вътрешната мрежа. С оглед на направения доклад и посочените 

мотиви в проекта на решение, предлагам ЦИК, с решение да 

определи за Изпълнител Печатница на Българска народна банка АД 

за изработка и доставка на хартиените бюлетини в изборите на 

9 юни 2024 г., както и за изработка и доставка на ролките със 

специализирана хартия за машинно гласуване в изборите на 9 юни.  

Централната избирателна комисия да упълномощи 

председателя да подпише с определения изпълнител договор за 

изпълнение на предмета на обществената поръчка по двете позиции. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 

Има ли желаещи за изказвания по проекта на решение? 

Режим на гласуване, моля. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

Решението е № 3342-ЕП/НС/21.05.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с доклади по административни преписки в точка 

четвърта. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от община Божурище сме 

получили писмо с вх. № МР-06-3 от 20 май 2024 г. във връзка с 

насрочен местен референдум на територията на община Божурище 

на 9 юни тази година. Поставеният въпрос касае дали има 

задължения по закон отпечатването да бъде извършено в Печатница 

на БНБ АД, или може да бъдат отпечатани в друга печатница.  

Във вътрешната мрежа е изготвен кратък проект на отговор, 

че няма законово изискване бюлетините за насрочения местен 

референдум в община Божурище да бъдат отпечатани от 

Печатницата на БНБ. 

https://www.bing.com/ck/a?!&&p=639e2feb1b85405bJmltdHM9MTcxNjI0OTYwMCZpZ3VpZD0wZDBmNTY2OS0zOGFlLTZmOGYtMGVjNy01OTVlMzk2YjZlMTgmaW5zaWQ9NTY5Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=0d0f5669-38ae-6f8f-0ec7-595e396b6e18&psq=%d0%bf%d0%b5%d1%87%d0%b0%d1%82%d0%bd%d0%b8%d1%86%d0%b0+%d0%bd%d0%b0+%d0%b1%d0%bd%d0%b1&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuYm5icHJpbnQuY29tL2lzdG9yaXlhLW1pc2l5YS8&ntb=1
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=639e2feb1b85405bJmltdHM9MTcxNjI0OTYwMCZpZ3VpZD0wZDBmNTY2OS0zOGFlLTZmOGYtMGVjNy01OTVlMzk2YjZlMTgmaW5zaWQ9NTY5Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=0d0f5669-38ae-6f8f-0ec7-595e396b6e18&psq=%d0%bf%d0%b5%d1%87%d0%b0%d1%82%d0%bd%d0%b8%d1%86%d0%b0+%d0%bd%d0%b0+%d0%b1%d0%bd%d0%b1&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuYm5icHJpbnQuY29tL2lzdG9yaXlhLW1pc2l5YS8&ntb=1
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=639e2feb1b85405bJmltdHM9MTcxNjI0OTYwMCZpZ3VpZD0wZDBmNTY2OS0zOGFlLTZmOGYtMGVjNy01OTVlMzk2YjZlMTgmaW5zaWQ9NTY5Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=0d0f5669-38ae-6f8f-0ec7-595e396b6e18&psq=%d0%bf%d0%b5%d1%87%d0%b0%d1%82%d0%bd%d0%b8%d1%86%d0%b0+%d0%bd%d0%b0+%d0%b1%d0%bd%d0%b1&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuYm5icHJpbnQuY29tL2lzdG9yaXlhLW1pc2l5YS8&ntb=1
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писмо от главния секретар на Министерския съвет с вх.№ ЦИК-

ЕП/НС-02-307-1 от 20 май 2024 г. във връзка с препратеното от нас 

писмо на Районна избирателна комисия – Монтана. Уведомяват ни, 

че възнагражденията на членовете на РИК и на техните сътрудници 

за месец април 2024 г. са изплатени, като посочват цялата процедура 

по начисляване и изплащане на възнаграждението на членовете на 

РИК и на специалистите, които подпомагат дейността на районната 

избирателна комисия. 

Предлагам ви да препратим писмото, тъй като то е 

адресирано само до нас, до Районната избирателна комисия – 

Монтана. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, по повод постъпили писма и 

запитвания от районните избирателни комисии и в изпълнение на 

т. 7 от Решение № 3265-ЕП/НС от 8 май тази година, предлагам да 

разрешим на районните избирателни комисии да публикуват 

предпечатните образци на бюлетините на интернет страницата си, а 
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Централната избирателна комисия да публикува на страницата 

предпечатните образци за гласуване извън страната. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам да гласуваме 

изпращането на писмата, получени в ЦИК от Столична община и от 

община Брацигово, на Администрацията на Министерския съвет – 

така, както вчера го обсъдихме на работна група по отношение на 

закупените от общините паравани за изборите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от РИК – 26, сме получили 

писмо с вх. № 10-596 от 20 май 2024 г. с искане да им разрешим 

изработка на допълнителни 10 печата за районната избирателна 

комисия. 

Предлагам да изпратим писмо с такова разрешение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам, в 

ЦИК е получено писмо от Печатница на БНБ АД  с вх. № ЕП/НС-19-

302-7 от 20 май 2024 г. с представени образци на бюлетини за 

изборите на 9 юни за Бургаски и Ямболски изборен район, съответно 

райони. Както и са ни предоставили и един кашон с 6 броя ролки със 

специализирана хартия за бюлетини от машинно гласуване, за което 

има подписан приемо-предавателен протокол № 19-302-8 от 20 май.  

Предлагам кашонът с шестте броя ролки да се съхранява по 

начина, по който се съхраняват всичките ролки в Централната 

избирателна комисия. 

Във вътрешната мрежа има проект на писмо-отговор на 

писмо от „Информационно обслужване“ АД с вх. № 15-

578/17.05.2024 г. с приложени проекти на приемо-предавателни 

протоколи за Централната избирателна комисия и „Информационно 

обслужване“ АД, както и между ЦИК и районните избирателни 

комисии.  

Както обсъдихме на работната група, в протокола между РИК 

и ЦИК за документите от Европейския парламент, да отпаднат точки 

3 и 4, а именно флашпаметите от машините за гласуване, както и 

смарткартите за всяка машина, за което ще се състави отделен 

протокол между ЦИК и РИК. Проектът на писмо е във вътрешната 

мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

 

Госпожо Матева, заповядайте в точка пета: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

https://www.bing.com/ck/a?!&&p=639e2feb1b85405bJmltdHM9MTcxNjI0OTYwMCZpZ3VpZD0wZDBmNTY2OS0zOGFlLTZmOGYtMGVjNy01OTVlMzk2YjZlMTgmaW5zaWQ9NTY5Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=0d0f5669-38ae-6f8f-0ec7-595e396b6e18&psq=%d0%bf%d0%b5%d1%87%d0%b0%d1%82%d0%bd%d0%b8%d1%86%d0%b0+%d0%bd%d0%b0+%d0%b1%d0%bd%d0%b1&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cuYm5icHJpbnQuY29tL2lzdG9yaXlhLW1pc2l5YS8&ntb=1
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви постъпили жалби. 

Първата е с вх. № НС-16-41/10 от 20 май 2024 г. от            Й. 

С.                          С., който се посочва като председател на СИК – 

Лондон – Палмърс Грийн 1 в изборите за народни представители на 

2 април 2023 г. Жалбата е срещу Решение № 3320-ЕП/НС на ЦИК, 

обявяващо автоматичните секции извън България, както е посочил 

жалбоподателят. Прави се искане да се преразгледа решението за 

отварянето на три секции в район Лондон – Палмърс Грийн.  

Така или иначе жалбата ще бъде окомплектована и изпратена 

във Върховния административен съд. 

Втората жалба е с вх. № ЦИК-НС-16-41-9 от 20 май 2024 г. от 

Я.                     Д.                  А.      – също посочва себе си като 

председател на СИК Лондон – Палмърс Грийн 2 от изборите за 

народни представители на 2 април 2023 г. Явно е координирано 

подаването на жалбите, също срещу Решение № 3320-ЕП/НС на 

ЦИК, също срещу откриването на три секции в това място. 

Ще бъдат окомплектовани и двете жалби и внесени във 

Върховния административен съд. 

Колеги, предлагам ви в писмата, с които се описва 

съдържанието на административната преписка, Централната 

избирателна комисия да изрази становище, че жалбите са 

недопустими, като подадени от лица без правен интерес, тъй като 

тези лица нямат качеството председатели на секционни избирателни 

комисии за тези избори. Предстои да бъдат назначени секционните 

избирателни комисии от Централната избирателна комисия за 

изборите извън страната до 27 май 2024 г., и са и неоснователни. По-

подробни съображения ще бъдат изложени, както и да претендираме 

разноските. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 
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Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието. Ще продължим в 16.00 часа. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 13 членове сме в 

залата, имаме кворум. 

Предложения по дневния ред, ако имате? 

Няма предложения за дневния ред. 

 

Госпожо Стоянова, заповядайте в точка втора: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕДА ЗА 

ОБРАЗУВАНЕ НА СЕКЦИИ ЗА ГЛАСУВАНЕ НА ИЗБИРАТЕЛИ С 

ТРАЙНИ УВРЕЖДАНИЯ С ПОДВИЖНА ИЗБИРАТЕЛНА КУТИЯ 

В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, моля да се запознаете 

с проектен номер 5013 в папката ми от днешния ден. Това е 

предложение за решение относно реда за образуване на секции за 

гласуване на избиратели с трайни увреждания с подвижна 

избирателна кутия в изборите за членове на Европейски парламент 

от Република България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Моля да обърнете внимание на това, че в проекта съм 

отразила обстоятелството, че ще се гласува в два вида избора с два 

избирателни списъка от избиратели, които биха могли да имат 

избирателни права в единия или и в двата вида избор. 

Моля да погледнете и да няма някъде пропуснатата или 

неуточнена дата или срок. По отношение на останалата част 

съгласно утвърдените добри практики и досегашната практика на 

Централната избирателна комисия съществени промени не се 

предвиждат и не се предлагат. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Малко по-късно ще подложа на гласуване проекта на 

решение, за да може да се запознаете със съдържанието, тъй като е 

дълго решението. 

Продължаваме с доклади в точка пета. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-НС-02-113/20.05.2024 г., изпратено по електронна поща 

решение на Европейския съд по правата на човека. Мисля, че за 

пореден път го докладвам това решение. Изпратено е, както казах, 

по електронна поща от приемна, предполагам на Министерството на 

правосъдието. С копие е това писмо освен до ЦИК, до 

председателите на административни съдилища и на Върховен 

административен съд. Приложено е копие от решението, така че го 

докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте в точка седем: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам преписка с вх. 

№ ЦИК-МИ-27-16/30.04.2024 г. – постъпило искане от Столична 

общинска избирателна комисия. Иска се изплащане на 

възнаграждение за периода от 1 април до 29 април. 

Представена е справка, в която е отразено едно заседание и 

девет дежурства. За някои от дежурствата не можах да намеря 

оправдание за заплащането им, така че предлагам да бъде изплатено 

заседанието плюс 6 дежурства. 

Общата сума е 2473,80 лв. Към преписката има приложен 

контролен лист и счетоводна справка. 

Предлагам да се изплати сумата, която току-що докладвах. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, връщаме се на точка втора с проекта на решение, 

което докладва колегата Стоянова и беше разгледано в работна 

група, има ли предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3343-ЕП/НС/21.05.2024 г. 

Продължаваме с точка четвърта от дневния ред. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от 

Министерството на външните работи с вх. № ЕП/НС-02-

622/21.05.2024 г., предполагам в папката на колегата Ганчева. 

С него са ни изпратили таблица с избирателните секции 

извън страната, които отговарят на условието за гласуване с 

машини. В таблицата са включени 245 избирателни секции, в които 

на предходните избори за народни представители са гласували над 

299 избиратели. 

Предвид изложеното предлагам да вземем решение, с което 

да определим тези 245 избирателни секции извън страната да бъдат с 

машинно гласуване и да публикуваме списъка на интернет 

страницата на ЦИК в булетите „Машинно гласуване“ и „Гласуване 

извън страната“. 

Колеги, в допълнение към доклада искам да добавя, че от 

тези 245 избирателни секции, в 242 са гласували над 299 избиратели, 
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а в три избирателни секции, тъй като са обединени по две секции 

там, общият сбор от гласувалите избиратели в тези три секции 

поотделно също надминава 300 избиратели. За едно и също място 

общият брой на избирателите е над 299, така че по този начин стават 

245 и предлагам да се съобразим с това предложение на Външно 

министерство. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, в тази връзка предлагам да 

изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД, с което да им 

укажем да подготвят 240 комплекта смарткарти за избирателните 

секции извън страната в срок до 23 май 2024 г. 

Проектът на писмо е в моя папка като само ще добавя, че 

срокът е до 23 май 2024 г. 

Колеги, предлагам в писмото да добавим и искането да ни 

издадат комплекти смарткарти и за избирателните секции в страната 

с машинно гласуване, като срокът за каратите за извън страната да 

бъде 23 май, а срокът за издаване на смарткартите за избирателните 

секции в страната, да бъде 27 май 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЕП/НС-15-142-36. С него ни предоставят 

списък с необходимото оборудване и материали, които е 

необходимо да внесат в склада в периода от 27 май до 9 юни. Освен 

това молят да одобрим за допускане в склада за същия период на 

още едно лице. 

Предлагам да изпратим писмо до МВР и ДАНС да извършат 

проверка на това лице. Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, още едно писмо от „Сиела Норма“ 

АД с вх. № ЕП/НС-15-142-37 от днес. То е във връзка с обученията, 

които трябва да проведат с районните и секционните избирателни 

комисии. Изпращат ни график за провеждане на обученията и молят 

да им предоставим пет комплекта смарткарти и флашпамети, с които 

да бъдат инсталирани машини с демонстрационен софтуер, да се 

проведат планираните обучения. 

Първо, предлагам да изпратим писмо до всички районни 

избирателни комисии, за да съгласуват предложените дати. Също и 

писмо до „Информационно обслужване“ АД, за да подготвят пет 

комплекта смарткарти от демоверсията. Проектите на писма са в моя 

папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Накрая за сведение един приемо-

предавателен протокол с вх. № ЕП/НС-15-627, с който Централната 

избирателна комисия е предала на „Информационно обслужване“ 

АД 25 броя смарткарти за подготовка във връзка с писмото, което 

им изпратихме вчера – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-25-75/21.05.2024 г. са представени проектите на договори с 

Печатницата на БНБ, определена за Изпълнител по обществената 

поръчка за изработка на хартиени бюлетини и ролки със 

специализирана хартия за машинно гласуване.  

В тази връзка е изготвено и писмо до Печатницата на БНБ с 

посочени документи, които следва да бъдат представени за 

сключването на договора. 

Предлагам ви да одобрим така представените проекти на 

договори и да ги изпратим заедно с копие от решението за 

определяне на Изпълнител № 3342-ЕП/НС от 21 май тази година, и с 

посочване на документите, както ви докладвах. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, вх. № МИ-19-258-

1/21.05.2024 г. – получили сме писмо от Печатницата на БНБ в 

отговор на нашето искане да ни доставят един палет ролки със 

специализирана хартия за бюлетини от машинно гласуване от 

произведените за местните избори през 2023 г. Уведомяват ни, че 
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имат готовност в 14,00 ч. на 22 май 2024 г. да доставят палета. 

Посочили са и необходимите данни за допускане на лицето и на 

моторното превозно средство. Докладвам ви го за сведение, за да се 

организира и да бъдат прибрани за съхранение в помещение, което 

се държи от Централната избирателна комисия. 

С вх. № ЕП/НС-19-630/21.05.2024 г. отново от Печатницата 

на БНБ сме получили график за предаване на отпечатаните хартиени 

бюлетини и ролките със специализирана хартия за секциите извън 

страната. В тази връзка молят да уточним точния брой ролки със 

специализирана хартия за бюлетини от машинно гласуване, които 

трябва да бъдат предадени. 

Предлагам да изпратим писмо до Печатницата на БНБ, с 

копие до постоянния секретар на Министерството на външните 

работи, до министъра на финансите и до министъра на вътрешните 

работи, да съгласуваме така представения график и да уточним, че за 

Външно министерство следва да бъдат предадени 2004 ролки, 

опаковани по реда, по който Централната избирателна комисия прие 

решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева,); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Вх. № ЕП/НС-03-628/21.05.2024 г. за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, както беше обсъдено в 

работен порядък, в папка във вътрешната мрежа ви предлагам с 

оглед насрочените за утре консултации за СИК извън страната да 

одобрим таблицата в ексел формат, която е „консултации ЕП/НС“, 
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която да послужи за провеждане на консултациите. Тази таблица да 

бъде изпратена и на участниците, като им се даде възможност след 

провеждане на консултациите да допълнят, да изменят своите 

писмени предложения с оглед да бъде обезпечен съставът на всяка 

една СИК извън страната в срок до 17,00 ч. на 25 май 2024 г. – 

мисля, че обсъдихме. 

С едно протоколно решение да одобрим тази таблица, да 

одобрим, че ще се даде срок до 17,00 ч. на 25 май за допълване или 

изменение на писмените предложения от консултациите. 

Колегите, които водят консултациите да запознаят с това 

представителите на партиите и коалициите, които ще участват утре. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: За пълнота на доклада, да стане 

ясно, че таблицата съдържа всички държави, всички места, за 

улеснение и номерата на секциите, които сме получили от Външно 

министерство, вида избор за съответната секция, посочен е броят на 

членовете, така че с това протоколно решение ще одобрим и 

числения състав за всяка една секционна избирателна комисия, 

както е предложено и от Министерството на външните работи 

съгласно тяхното писмо с вх. № ЕП/НС-02-612 от 20 май 2024 г. 

Посочени са позициите в СИК: член, секретар, зам.-председатели, 

както е предвидено по чл. 103, ал. 1 от Изборния кодекс. 

С едно протоколно решение всичко да одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, с оглед насрочените 

консултации утре за съставите на СИК извън страната в Централната 



29 

избирателна комисия с вх. №№ ЕП/НС-09-571-3; ЕП/НС-09-571; 

ЕП/НС-09-572; ЕП/НС-09-571-3; ЕП/НС-09-571-5 и ЕП/НС-09-501-6 

са постъпили уведомления от партиите и коалициите, както и от 

Министерството на външните работи за техните представители, 

които ще участват утре на консултациите. Те са обобщени в списък 

съгласно наше протоколно решение от вчера и администрацията ще 

предприеме действия по осигуряване на достъп, включително и с 

представяне за одобрение от председател и секретар. Такъв списък 

ще бъде подготвен и с оглед по-бързата проверка на 

упълномощените лица при започване на консултациите за СИК 

извън страната. 

Току-що ми беше дадено и още едно аналогично писмо с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-09-571-7/21.05.2024 г. За сведение и за обобщаване 

съгласно протоколно решение. 

Докладвам вх. № ЕП/НС-02-622/21.05.2024 г. Това е писмо от 

Министерството на външните работи относно решение на ЦИК за 

транспортиране на СУЕМГ се излага информация, че имат готовност 

да се доставят СУЕМГ, по посочения в писмото начин, както и 

очакват да бъдат определени секциите, в които ще се гласува с 

машини. Това е свързан доклад с този на колегата Войнов – за 

сведение към момента, и послужване при бъдещи решения на 

Централната избирателна комисия. 

Колеги, продължавам със следващия ми доклад. Той касае 

въпросите, свързани с криптирания обмен на данни между 

държавите членки. Ние обсъдихме писмото с вх. № ЦИК-ЕП-15-52-

11, с информация във връзка с криптообмена по поставени въпроси. 

Предлагам ви да приемем с протоколно решение да изпратим 

писмо на „Информационно обслужване“ АД, че с протоколно 

решение от днес приемаме предложенията им по това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам приемо-

предавателен протокол с вх. № ЕП-15-80-2/21.02.2024 г., който е 

заедно с вх. № към ЕП-15-80-2 от 21 февруари, като това е писмо от 

Изпълнителя по Договора за криптиране и обмен. Предоставена и 

информацията, която изискахме съгласно наше писмо, обобщена 

към момента. Сочи се колко държави членки, каква е проверката и 

прочие. 

Моля да се запознаем и след запознаване да се върне на 

доклад с оглед предприемане на действия, които обсъдихме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 

Определям госпожа Матева да води за малко заседанието. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № 

ЦИК-ЧМИ-17-16/20.05.2024 г. Сигнал, който сме получили от 

Георги Попов, председател на ПП БЪЛГАРСКИ ГЛАС, относно 

регистрация в ОИК – Борован, за новите избори на 23 юни 2024 г. 

Уведомен е председателят на ОИК за възникналите 

трудности с цел те да бъдат отстранени във връзка с посочените в 

сигнала проблеми. Докладвам ви го за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-06-

260/20.05.2024 г. е постъпило писмо от ОИК – Криводол, относно 

промяна на фамилно име на зам.-председателя на Общинската 

избирателна комисия, като се сочи, че новото фамилно име на зам.-

председателя на ОИК е Т. 

Предлагам това уведомително писмо да бъде приобщено към 

преписката по назначаване на ОИК – Криводол. 
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Колеги, постъпило е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142-

34/20.05.2024 г. писмо от „Сиела Норма“ АД, с което в изпълнение 

на Договор № 10 прилагат вариант на два плаката – единият е за 

работа с машина, от членовете на секционна избирателна комисия, а 

другият е за гласуване на избиратели с машина в изборите за 

членове на Европейски парламент и за Народно събрание. 

Сега предлагам да бъдат за запознаване, и в утрешно 

заседание, след като се запознаете и вие, да отразим съответните 

корекции във вариантите на плакати, които са предложени, защото 

имат нужда от такива. Към този момент да останат за запознаване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега 

Стоянова, заповядайте в Административни преписки. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в днешната ми папка моля да 

погледнете проект на писмо с проектен номер 10121, като ви моля да 

се запознаете внимателно със съдържанието на писмото във връзка с 

писмо с вх. № ЦИК-МИ-17-90-2 от ОИК – Гоце Делчев, във връзка с 

проведено тяхно заседание, в резултат на което ни изпращат свое 

Решение № 168-МИ.  

С това решение комисията не е успяла да постигне съгласие 

по повод обявяване прекратяване пълномощията на общински 

съветник и обявяване на следващия в листата за избран, тъй като по 

време на заседанието са били обсъдени съдебните решения, на база 

на които е следвало да бъде взето това решение и съответно 

Решение № 50 по адм. дело № 1084/2023 г. на Благоевградски 

административен съд и Решение № 3855/01.04.2024 г. на Върховния 

административен съд. 

Върховният административен съд потвърждава решението на 

Административен съд – Благоевград, с което на практика променя 

резултатите по отношение на листата на една от участвалите в 

изборите партии. Тъй като изводите на двете съдилища, макар и 

идентични, са основани на различни мотиви, съответно ОИК 

изпраща до Централната избирателна комисия своето решение с 

молба за методически указания. 
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В тази връзка съм подготвила писмо с посочения вече 

проектен номер и правя предложение да им бъде указано на база на 

изложеното в мотивите на Решение № 3855 от 1 април на ВАС, да 

бъде изискано от „Информационно обслужване“ АД да извърши 

наново изчисление и да представи наново подредбата на списък А и 

списък Б за листата на съответната партия, като съобрази 

изложеното в мотивите на решението на Върховния 

административен съд. 

Ако нямате други предложения, моля да го подложим на 

гласуване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, ако няма 

предложения по текста, подлагам на гласуване писмото с копие до 

„Информационно обслужване“ АД. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, освен тази преписка, моля да 

погледнете в папката ми и писмо с проектен номер 10122, като това 

е проект на писмо до Националния осигурителен институт, с който 

препращаме писмо от госпожа К., зам.-председател на ОИК – 

Ябланица.  

Тъй като казусът е специфичен, и считам, че е от 

компетентността на Националния осигурителен институт, а не от 

тази на Централната избирателна комисия, правя предложение да 

бъде препратено, за да й бъде оказано съдействие във връзка с казус 

относно ползване на отпуск за отглеждане на дете до 2-годишна 

възраст. С молба до Националния осигурителен институт за спешна 

проверка и даване на указания към общинска администрация 

Ябланица за решение по казуса на госпожата. Това е предложението 

ми за писмо. 

Моля да се запознаете с текста, и ако имате допълнителни 

бележки, да ги нанеса, ако не, да го подложим на гласуване. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? Не виждам. 

Моля да го гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева,); против – няма. 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, пропуснала съм да 

докладвам три аналогични писма с вх. №№ НС-17-66-1, 2 и към НС-

17-66-1. Става въпрос за наше Решение № 3320-ЕП/НС за отваряне 

на две автоматични секции в Ууд Грин и СИК Финсбъри парк в 

Лондон, обединено Кралство и Северна Ирландия. 

Пише, че са на позиция член в комисия – госпожа              В. 

К., госпожа Л.         С.               А. – председател;            Л.              А. 

пак като председател. 

Колеги, обръщам внимание, че за утре са насрочени 

консултациите за СИК извън страната и към настоящия момент все 

още нямаме назначени секционни избирателни комисии извън 

страната. 

Сочат, че са изпращали имейли с молба за обединяване на две 

секции с цел оптимизиране на изборния процес. Посочват 

разстоянията и искат да бъде преразгледано. Сочат мотиви по 

отношение на членовете на комисията и обединяването на двете 

секции. 

Колеги, предлагам с едно писмо до Работна група „Избори“ 

за преценка, становище и действие по компетентност и в случай на 

необходимост уведомяване на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 
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Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. №ЕП/НС-09-

62-1/21.02.2024 г. получен по имейла документ, наименуван жалба 

от М.          К., кандидат за народен представител от 23 

Многомандатен изборен район, от коалиция „БСП за България“. 

В жалбата си тя съобщава, че е получила обаждане на неин 

мобилен телефон от представител на ПП ВЕЛИЧИЕ, както се е 

представил и я е уведомил, че е в списъка на застъпниците на ПП 

ВЕЛИЧИЕ. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до 

Комисията за защита на личните данни, с което изпращаме така 

получената жалба по компетентност да бъде извършена проверка 

относно неправомерно използване на лични данни на кандидата за 

народен представител. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. №№ ЦИК-

ЕП/НС-04-623 и ЦИК-ЕП/НС-04-623-1 – писма от ОД на МВР – 

Плевен, с които искат да им предоставим информация за три лица 

дали са кандидати за народни представители в изборите за Народно 

събрание и за членове на Европейски парламент от Република 

България. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо, с което 

отговаряме на запитването от ОД на МВР – Плевен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте в точка четвърта. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Правя предложение във 

връзка с предстоящия жребий за номерата в бюлетините на 

предстоящите нови и частични избори. 

Предлагам във връзка с предстоящите предизборни кампании 

за споменатите избори, при изтеглянето на номерата на предстоящия 

жребий първият от номерата да бъде № 41, тоест да започнем да 

теглим номерата на бюлетините от 41 нататък, като уточнениe и 

допълнение само към това решение да вземем, ако Централната 

избирателна комисия реши, във връзка с изпълнението иначе на 

принципното решение от 7 февруари с номер 2975-МИ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания и предложения, ако имате. 

Други предложения? Няма. 

Подлагам на гласуване предложението на колегата Георгиев. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, във връзка с предстоящия 

жребий предлагам да приемем и текст на съобщение, който да бъде 

обявен на страницата на Централната избирателна комисия, че 

жребият ще се проведе в зала № 42 на сградата утре, 22 май, от 

9,30 ч.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Тук е зала № 42 на 

Централната избирателна комисия. Жребият е общ за определяне на 
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номерата в бюлетините за нови и частични избори, които ще се 

произведат на 23 юни 2024 г. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с доставката на 

ролките със специализирана хартия в Централната избирателна 

комисия – това, което ви докладвах преди малко с вх. № МИ-19-258-

1/21.05.2024 г., предлагам за Централната избирателна комисия 

приемо-предавателният протокол да бъде подписан от Р. Ц., 

ръководител звено „Правна дейност“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други предложения 

има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, във връзка с предстоящата 

дейност по отношение на провеждането на консултации във връзка с 

попълване съставите на секционните избирателни комисии извън 

страната и със съпътстващите технически дейности – не малко като 

обем, моля Централната избирателна комисия да вземе протоколно 

решение, с което да бъдат ангажирани двама външни сътрудници, 

които да осигурят техническото обслужване на процеса по 

попълване съставите на секционните избирателни комисии извън 

страната. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението за ангажиране на лица, които да подпомагат 

Централната избирателна комисия по работата, свързана с 

назначаване на секционните избирателни комисии извън страната, 

има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за утре, 

22 май, от 11,00 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,40 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

  

Стенографи: 

  Красимира Николова 

  Стефка Аличкова 


